
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Απορρίψεις κτηνοτρόφων από την ενίσχυση ζωοτροφών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Δικαιούχοι κτηνοτρόφοι μένουν εκτός ενίσχυσης ζωοτροφών του Μέτρου 22 χωρίς 
προφανή αιτία σε μια δύσκολη συγκυρία, όπου οι κτηνοτρόφοι μας προσπαθούν να 
συνεχίσουν την παραγωγική τους διαδικασία. Όπως όμως προκύπτει από καταγγελίες 
κτηνοτρόφων, συνεταιριστικών οργανώσεων αλλά και υπεύθυνων ΚΥΔ, πέραν των 
περιπτώσεων που έχουμε επισημάνει από την περασμένη εβδομάδα, υπάρχουν και 
κάποιες, που, ενώ πληρούν όλα τα κριτήρια (τζίρος, ΚΑΔ κλπ.), εμφανίζονται στο 
σύστημα να μη δικαιούνται να εισπράξουν ενισχύσεις. Η επικοινωνία με τον ΟΠΕΚΕΠΕ 
για το θέμα αυτό δεν είναι εύκολη, όλοι παραπέμπουν σε ενστάσεις και ελλοχεύει ο 
κίνδυνος να χαθούν πολλά χρήματα για αρκετές κτηνοτροφικές μονάδες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Θα παρέμβει άμεσα το αρμόδιο Υπουργείο, ως οφείλει, για να διορθωθεί η αδικία σε 
βάρος των κτηνοτρόφων; 
 
2. Θα δοθεί απάντηση για το αν υπάρχει πρόβλημα στη σχετική πλατφόρμα του 
ΟΠΕΚΕΠΕ ή αν το πρόβλημα αφορά τη διανομή κονδυλίων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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